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KRAJEVNA SKUPNOST ZABUKOVJE 
Zabukovje nad Sevnico 5 
8292 ZABUKOVJE 
 
Številka: 031-0013/2022 
Datum: 18. 12. 2023 
 
 

Zapisnik 
8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

z dne 18.12.2023 ob 17.30. uri  
v sejni sobi Večnamenskega doma Zabukovje 

 
 
Prisotni člani sveta:  
Polonca Seničar, Janko Žveglič, Martina Gorjup, Vid Špec, Ivan Puc. 
 
Odsotni člani sveta: 
Branko Klenovšek(opr.), Mitja Motore (opr).  
 
Ostali prisotni:  
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Anita Žulič, članica Občinskega sveta občine Sevnica, 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
Katarina Puc, predsednica KUD Rosice, 
Blaž Senica, predstavnik društva DPM, 
Domen Jazbec, predsednik PGD Zabukovje, 
Albina Sehur, predsednica AKŽ Zabukovje, 
Leon Baumkirher, tajnik PGD Trnovec, 
Mihaela Jazbec, KD Franc Požun Zabukovje, 
Melita Nepužlan, predstavnica KORK Zabukovje, 
Damjan Pajk, predsednik Turističnega društva Zabukovje.  
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. Seja se je zaradi dogovora članov sveta začela ob 
17.30. Na vabilu je bila predvidena ob 18. uri. Začetek seje se je prestavil, da so člani sveta  
razpravljali o prvi treh točkah dnevnega reda. K točki 4 so se pridružili predstavniki društev.  
 
Sejo vodi Ivan Puc, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje.  
 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda  
 
Predsedujoči uvodoma pozdravi člane sveta. Predstavi predlog dnevnega reda ter ga poda v 
razpravo in potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda:  
 
1. ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 25. 10. 2023, 
3. obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023 
4. razno. 
 
Ob začetku seje je prisotnih 5  (od 8) članov Sveta KS Zabukovje. Svet KS Zabukovje 
je sklepčen.  
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SKLEP:  
Svet je sprejel predlagani dnevni red za 8. redno sejo Sveta KS Zabukovje.  
 
Izid glasovanja: 5 za, 0 proti (prisotnih 5)  
Sklep je sprejet.  
 
Predsednik člane sveta seznani, da se bo s 1.1.2024 pričel izvajati Pravilnik o spremembah 
in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah 
zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov 
drugih občinskih organov Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 109/23). V določbah 4. člena, ki 
delno spreminja obstoječi 8. člen je zapisano:  »Predsedniku sveta krajevne skupnosti, ki 
sklicuje seje in jih vodi, skladno s sklepom sveta krajevne skupnosti mesečno pripada 
sejnina v maksimalni višini 280,00 EUR, ki zajema njegovo delo v zvezi z vodenjem krajevne 
skupnosti, sodelovanje z občino, pripravo gradiva za izvajanje projektov, pripravo gradiva za 
sejo ter sklic in vodenje seje.« 
S to spremembo je pravica predsednika sveta KS do izplačila sejnine (prej je bilo zapisano 
nagrade) določena bolj natančno in pravno ustrezno. 
 

2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 25. 10. 2023 
 
Predsedujoči pove, da so zapisnik vsi predhodno prejeli ter poda zapisnik v razpravo. 
Polonca Seničar pove, da se je sestal župnijski svet, katerega zanima kako bo z ureditvijo 
parkirišč na pokopališču v Zabukovju. Predsednik pove, da je pobuda za ureditev parkirišča v 
Zabukovju podana v proračun Občine Sevnica. Ker proračun še ni sprejet, bodo nadaljnje 
informacije podane. Vsekakor pa bo za izgradnjo potrebno soglasje župnije.  
 
Z zapisano vsebino se strinjajo, nadaljnje razprave ni. 
 
 
SKLEP:  
Pripomb na zapisano besedilo v zapisniku za 7. redno sejo ni, zapisnik je potrjen.  
 
Izid glasovanja: 5 za, 0 proti (prisotnih 5)  
Sklep je sprejet. 
 

 
3. Pregled vlog in dopisov 

 

- Vloga Kolar, Vranje (razširitev ceste) → Predsednik predlaga, da KS Zabukovje 
pomaga z dobavo gramoza. Dela naj krajani izvedejo sami, saj je v terenu razpeljano 
vodovodno omrežje, optična infrastruktura,… Omeni, da je na terenu zaznal 
nesoglasja med krajani naselja Vranje. Med člani sveta poteka razprava. Mnenje 
članov sveta je, da se opravi terenski ogled in potem poda uraden odgovor.  

- Pervolšek (Ali je možno postavitev kamer ob javni poti) → Člani sveta so mnenja, da 
vprašanje ni zadevno za svet KS Zabukovje. Predlagajo, da se vprašanje postavi na 
Policijsko postajo Sevnica.  

- Plauštajner → v prihodnosti je potrebna sanacija usada.  
- V nadaljevanju poteka razprava glede odgovora vezanega na sklep sveta KS 

Zabukovje o izvajanju aktivnosti za umirjanje prometa in postavitev prometne 
signalizacije za zagotavljanje varnosti v cestnem prometu. Ministrstvo za 
infrastrukturo, Direkcija RS za infrastrukturo je podala odgovor glede možnosti 
postavitve stacionarnega radarja, postavitve prometnih znakov za označitev križišča 
prednostne in neprednostne ceste ter postavitev prometnih ogledal na državni cesti 
R2-424, odsek 1165 Boštanj – Planina v območju naselja Podgorje ob Sevnični na 
podlagi opravljenega terenskega ogleda. Glede postavitve stacionarnega radarja 
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predlagajo, da se obrnejo na pristojno Policijsko postajo, ki postavitve stacionarnih 
radarjev določa na osnovi podatkov o stalnih prekoračitvah hitrosti in zaradi tega 
ponavljajočih se prometnih nesreč preuči smiselnost ukrepa. Hkrati so predlagali 
celovito obravnavo prometne infrastrukture v območju naselja Podgorje skladno z 
Zakonom o cestah (ureditev površin za pešce, avtobusnih postajališč, ureditev 
naprav in ukrepov za umirjanje prometa pri vstopih v naselje iz obeh strani. Pri 
obravnavi predlogov za postavitev prometnih ogledal ter ureditev cestnih priključkov 
na državno cesto pravijo, da je za izboljšanje preglednosti priključka občinske ceste 
596271 postavitev prometnega ogledala upravičena za smer v levo (Podplanina). 
Predlagajo, da je potrebno priključke kategoriziranih cest opremiti z ustrezno 
prometno signalizacijo pri priključevanju na glavno prometno smer. Na obravnavnih 
priključkih predlagajo postavitev prometnih znakov »križišče prednostne in 
neprednostne ceste«, prometnih znakov »Ustavi« ter prometnih ogledal. Stroške 
gradnje cestnega priključka na državno cesto, vključno s postavitvijo potrebne 
prometne signalizacije in opreme, krije investitor priključka, v tem primeru je to 
občina, zato je predlagane ukrepe možno postaviti le na stroške, ki ne bremenijo 
DRSI. 

- Predsednik pove, da je potrebno podati za postavitev cestnih ograj na mostu v 
Vranju. 

 
Ob 17.55 seji pridruži župan občine Sevnica. Predsednik obravnavano tematiko DRSI 
predstavi tudi njemu. Župana sprašuje glede pristojnosti postavitve ograj na mostu v Vranju 
in Stržišču. Župan pove, da je to odgovornost upravljavca ceste.  
 
Do 18. ure so se zbrali tudi vsi predstavniki društev.  
 
 

4. Razno 
 
Predsednik pozdravi župana občine Sevnica, Srečka Ocvirka in vse prisotne predstavnike 
društev, ki delujejo na območju KS Zabukovje. Namen sestanka je seznanitev s problematiko 
in reševanje izzivov, ki se pojavljajo v smeri društvenega delovanja v KS Zabukovje ter pravili 
uporabe Večnamenskega doma Zabukovje. Predlaga se vsakoletno srečanje predstavnikov 
društev in sveta KS Zabukovje. 
 
Besedo preda županu Občine Sevnica, ki pove, da je potrebno za kvalitetno življenje v kraju 
usklajevati različne interese in ideje. Odgovornost za življenje v sožitju mora prispevati vsak 
krajan. Večnamenski dom v Zabukovju je javni objekt, ki ga uporabniki uporabljajo skladno z 
danimi navodili ne glede izvedene zasluge v preteklosti oziroma sedanjosti. Uporablja se za 
društveno dejavnost, privatne dogodke,… skladno z urejenim urnikom uporabe VNMO. 
Stroški vzdrževanja so visoki, zato je smiselna preudarna raba prostora in pripadajoče 
opreme ne glede na to, kdo je investitor obstoječe opreme skladno z vzpostavijo hišnega 
reda. Društva, ki delujejo v javnem interesu stroške uporabe objekta na plačujejo, ker s 
svojimi aktivnostmi pripevajo velik vložek za družabno dogajanje v kraju. Pri oddaji prostorov 
v privatne namene je potrebna velika odgovornost, da v objektu ne prihaja do nepotrebne 
škode. Župan poudari smiselnost pravilnega dialoga. 
 
Predsednik v nadaljevanju pove, da KS Zabukovje koristi dvorano za en dogodek na leto. 
Ostali organizirani dogodki so v domeni društev, zato predlaga sprejetje dogovorov glede 
kuhinje AKŽ Zabukovje in obstoječih stolov v dvorani.  
K besedi povabi Mihaelo Jazbec, ki pove, da člani KD Franc Požun Zabukovje nikoli niso 
izrazili pobude za uporabo omarice v kuhinji.  
Besedo prevzame župan, da je največji izziv v vzpostavitvi kvalitetno vodenja urnika 
prostorov in pridobiti informacije o potrebah posameznih društev.  
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V nadaljevanju Mihaela Jazbec pove, da je bilo sodelovanje z AKŽ Zabukovje korektno. Kar 
so potrebovali pri organizaciji svojih dogodkov so lahko s predhodnim dogovorom s 
predsednico AKŽ koristili.  
Predsednik poudari, da so omarice s posodo zaklenjene, ker je bilo opaženo, da so stvari 
zmanjkovale na privatnih dogodkih. V nadaljevanju poudari, da vso obstoječo opremo oz. 
drobni inventar, uporabljajo vsa društva in s predhodnim dogovorom AKŽ Zabukovje. Prav 
tako imajo vsi možnost uporabljati hladilnik in šank.  
Predsednik v nadaljevanju izpostavi problematiko glede stolov, kateri so bili financirani s 
strani KD Franc Požun Zabukovje. Dobili so jih preko razpisa, ki ga je pripravila Občina 
Sevnica.  
 
Besedo je prevzela ga. Mihaela Jazbec, ki je izpostavila kritike oz. mnenje KD Franc Požun 
glede organizacije praznika KS Zabukovje v letu 2023. KD Franc Požun Zabukovje je 
društvo, ki skrbi za kulturno povezovanje v krajevni skupnosti in pripravo praznika KS 
Zabukovje. Poudari, da ni bilo pravilno popravljanje obrazložitev glede prejemnikov priznanj 
KS Zabukovje. Obrazložitev je dokument, ki ga pripravi predlagatelj in mora biti tako prebran 
tudi na prireditvi. Glede govorov so mnenja, da je osrednji govornik na proslavi ob prazniku 
krajevne skupnosti predsednik KS, župan krajanom nameni pozdravni govor. Na pobudo 
predsednika sveta KS je uvodni govor izvedel predsednik. V zaključnem govoru je 
povezovalka programa posegla v zgodovino izgradnje večnamenskega doma v Zabukovju, 
kjer je izpostavila bivšega predsednika KS Zabukovje, Janeza Podlesnika, ki je bil takrat 
največji motivator izgradnje doma s sodelovanjem pokojnega župana. Ga. Jazbec se je 
zahvalila, da se je izgradnja dokončala. Stoli so inventar večnamenskega doma Zabukovje. 
V nadaljevanju župan pove, da se takšni domovi gradijo v različnih obdobjih in služijo 
javnemu namenu. Stole je nabavilo društvo KD Franc Požun Zabukovje, ki so že več let 
inventar doma. Glede organizacije krajevnega praznika so v vsakem kraju drugačne, tudi 
glede zaporedja govornikov. Župan opazi težavo v pomanjkanju komunikacije. Krajevni 
praznik je ocenil kot korekten. V razpravi v nadaljevanju poleg predsednika sodelovali tudi 
župan, Katarina Puc, Polonca Seničar, Vid Špec, Janko Žveglič.  
Povzetek razprave: V prihodnje je potrebno strmeti, da se večnamenski dom skupaj s 
pripadajočim inventarjem uporablja v javne namene po dorečenih pravilih in ustreznim 
vodenjem urnika dvorane.  
 
V nadaljevanju predsednik prisotne pozove k razmisleku za podajanje pobud za participativni 
proračun za leto 2025.  
 
Predsednik predlaga, da se v naslednjem letu predvidi obdaritev otrok in praznično 
okraševanje v sodelovanju AKŽ Zabukovje in KD Franc Prešeren Zabukovje.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.15.  
 
 
Zapisala: 
 
Marjetka Flisek 
Referentka za krajevne skupnosti 
 
 
 

Ivan Puc 
Predsednik sveta KS Zabukovje 


